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خبر

سخنگوی قوه قضائیه گفت: رسیدگی به این پرونده ها 
بعد از واقعه به صورت کاملا ویژه انجام می شود. در هر 
دو این حوادث )جادثه اتوبوس خبرنگاران و سرباز معلم ها( 
شاهد بودید که دادستان محل و دادگستری استان ورود 
پیدا کردند و هم در محل حادثه و محل بستری مصدومان 

این حادثه حضور پیدا کردند.
غلامحسین اسماعیلی سخنگوی قوه قضائیه در چهل و 
اتوبوس  ششمین نشست خبری خود گفت: در پرونده 

خبرنگاران نتیجه اولیه کارشناسی واصل شده است و طبق 
نظریه اولیه ۵۰ درصد تقصیر متوجه راننده بوده است و 
۵۰ درصد دیگر تقصیر ناشی از تخلف سایر عوامل است 
اما ممکن است به این نظر اعتراض شود و پرونده به 

کارشناسی مجدد ارسال شود.
افزود: تاکید شده است که این پرونده با جامعیت  وی 
رسیدگی شود و هیچ یک از عوامل این حادثه مغفول نماند و 
هرکدام به میزان تقصیری که داشته اند مورد پیگرد قرار گیرند.

منتخب شورای ششم شهر تهران از انصراف ۱۰ نفر از 
از  پس  گفت:  و  داد  خبر  شهردار  انتخاب  گزینه های 
بررسی های اولیه ۱۰ نفر به عنوان گزینه های نهایی مورد 

بررسی قرار می گیرند.
سرانجام  ششم، درباره  شورای  منتخب  چمران  مهدی 
انتخاب شهردار در پایتخت اظهار داشت: شب گذشته 
برخی از گزینه ها از ۴۱ نفر پیشنهاد انصراف دادند چرا که 
برخی از آنها اعلام کردند به لحاظ برخی از مسئولیت ها 
و یا حکم از رهبری جهت حضور در شهرداری تهران 

منصرف شده اند و بابت این موضوع عذرخواهی کردند.
وی افزود: سایر گزینه ها که اعلام آمادگی کردند، قرار 
شده رزومه کامل اولیه از خودشان تا چهارشنبه برای 
ما ارسال کنند و بعد ما بررسی مقدماتی و نهایی انجام 

دهیم. 
منتخب شورای ششم گفت: بررسی های اولیه که انجام 
شد، ۱۰ نفر در مرحله پایانی انتخاب می شوند و سپس 

از آنها مصاحبه و برنامه های حضوری خواهند داشت تا 
ما از میان آنها فردی را به عنوان شهردار انتخاب کنیم.

وی در پاسخ به این پرسش که نظر شما در مورد شهردار 
زن یا مرد برای پایتخت چیست، گفت: این قضیه به 
لحاظ جنسیتی فرقی ندارد. همه گزینه ها مقایسه و 

بررسی می شوند و نظر مثبت یا منفی خاصی در این 
راستا نداریم.

و  مجازی  فضای  در  که  گمانه زنی هایی  مورد  در  وی 
رسانه ها برای انتخاب شهردار انجام گرفته گفت: باید 
این موضوع را دقیق بررسی کنیم و هنوز انتخاب شهردار 

مشخص نیست. 
به  شهروندان  از سوی  که  مورد شاخص هایی  در  وی 
سایت شورای ائتلاف جهت انتخاب شهردار ارسال شده 
است، گفت: از جمله این شاخص های بارز که توسط 
بدنه  از  شهردار  انتخاب  است،  شده  ارسال  شهروندان 

شهرداری و یا ملی بودن چهره آن است. 
وی گفـت: برای ما فرقی ندارد که بدنه شهردار از خارج 
شهرداری باشد، البته اگر از بدنه باشد چه بهتر و اگر 
مشکلی  باشد  توانمند  باشد، اگر  شهرداری  از  خارج  از 
ندارد. آقای قالیباف هم برای خارج از شهرداری بود ولی 

بهترین شهردار پایتخت شد.

سرهنگ داود معظمی گودرزی رئیس پلیس فتا تهران بزرگ 
اظهار کرد: شهروندی به پلیس فتا مراجعه کرد و گفت از 
ترس ابتلا به ویروس کرونا، در فضای مجازی برای خرید 
واکسن جستجو و یک صفحه اینستاگرامی که مدعی فروش 

واکسن های کرونا با شرایط ویژه بود را مشاهده کردم و به 
ادمین پیام دادم پس از لحظاتی پاسخ من را داد و گفت تنها 
چند دقیقه زمان برای خرید باقی مانده است که بنده سریعا 
مبلغ اعلامی را واریز کردم و ساعاتی بعد واکسن را تحویل 
گرفتم، اما زمانی که برای تزریق به یکی از دوستان خود که 
پزشک بوده مراجعه کردم متوجه شدم واکسن تقلبی است.

وی افزود: بررسی موضوع در اختیار کارشناسان پلیس فتا 
قرار گرفت و آنها تحقیقات خود را در این خصوص آغاز کردند 
و مشخص شد، متهم با ایجاد یک صفحه اینستاگرامی 
در فضای مجازی و سوءاستفاده از تصاویر آرشیوی تزریق 
واکسن اقدام به فروش دارو های غیرقابل استفاده تحت 
عنوان واکسن کرونا به کاربران شبکه های اجتماعی می کند.

واقعی  هویت  شناسایی  با  گفت:  فتا  پلیس  رئیس 

متهم و مخفیگاه وی در یکی از مناطق شمالی تهران، با 
هماهنگی های قضایی متهم در مخفیگاهش دستگیر و 
بیش از ۳۵ عدد واکسن تقلبی کرونا از این مکان کشف شد.
سرهنگ گودرزی ادامه داد: متهم پس از انتقال به پلیس فتا 
و روبه رو شدن با شاکی پرونده ضمن پذیرش بزه انتسابی 
به فروش واکسن های تقلبی تحت عنوان واکسن کرونا به 

قیمت های میلیونی اعتراف کرد.
این مقام سایبری اظهار کرد: خرید و فروش هرگونه دارو در 
فضای مجازی ممنوع است و علاوه بر جرم بودن این اقدام، 
غالب این افراد نیز کلاهبردار هستند، بسیاری از این افراد 
اصلا دارویی در اختیار ندارند و با یک جست و جوی ساده 
در فضای مجازی به اطلاعاتی دست پیدا می کنند و مدعی 

داشتن دارو های نادر هستند.

روابط عمومی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
اعلام کرد: ۱۶۶ نفر بر اثر کرونا در طول ۲۴ ساعت گذشته 

جان خود را از دست دادند.
قطعی  معیارهای  اساس  بر  و  گذشته  روز  شبانه  در 
تشخیصی، ۲۲ هزار و ۷۵۰ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ 
در کشور شناسایی شد که دو هزار و ۳۹۹ نفر از آنها بستری 
شدند، مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به سه میلیون و 

۴۱۷ هزار و ۲۹ نفر رسید، اکنون مجموع جان باختگان این 
بیماری به ۸۶ هزار و ۲۰۷ نفر رسید، بر اساس این گزارش، 
تا کنون سه میلیون ۵۶ هزار و ۱۶۰ نفر از بیماران، بهبود 

یافته و یا از بیمارستانها ترخیص شده اند.
سه هزار و ۸۶۶ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در بخش 
های مراقبت های ویژه بیمارستانها تحت مراقبت قرار دارند، 
تا کنون ۲۴ میلیون و ۶۷۱ هزار و ۲۲۰ آزمایش تشخیص 

کووید۱۹ در کشور انجام شده است، همچنین تاکنون  ۵ 
میلیون و ۱۰۲ هزار و ۳۰۱ نفر دوز اول واکسن کرونا و دو 
میلیون و ۱۶۹ هزار و ۶۷ نفر نیز دوز دوم را تزریق کرده اند 
و مجموع واکسن های تزریق شده در کشور به ۷ میلیون 
و ۲۷۱ هزار و ۳۶۸ دوز رسید، اکنون ۱۴۳ شهر کشور در 
وضعیت قرمز، ۱۸۶ شهر در وضعیت نارنجی، ۱۱۹ شهر در 

وضعیت زرد قرار دارند.

توضیحات قوه قضاییه درباره مقصرین حادثه اتوبوس خبرنگاران؛

۵۰ درصد تقصیر متوجه راننده و ۵۰ درصد متوجه مسئولان

چمران: قالیباف بهترین شهردار تهران است

گزینه های شهرداری تهران ۳۱ نفره شد

»رئیس پلیس فتا تهران بزرگ« مطرح کرد؛

فروش واکسن کرونا در اینستاگرام

تعداد بهبودیافتگان کرونا به سه میلیون ۵۶ هزار و ۱۶۰ تن رسید

حقوقی و قضایی

شهری

حوادث و انتظامی

کرونا در ایران

تنظیم آماتوری  اساسنامه جدید
 فدراسیون های ورزشی؛

مجمعی که از آن بوی مهندسی
 به مشام می رسد!

چالش  مبهم،  ای،  غیرحرفه 
این  برانگیز و حاشیه ساز.  
واژگان شایسته اطلاق به مفاد 
اساسنامه ای است که از آن 
به  انتخابات  مهندسی  بوی 
مشام می رسد. روشن نیست 
کارشناسان تنظیم کننده متن 
حاضر، با کدام  ملاک و معیار 
اساسنامه جدید فدراسیون های آماتوری را تنظیم کرده اند. آیا 
در این رابطه به اساسنامه دیگر کشورها توجه شده یا اینکه 
شرایط  به  عنایت  با  و  ورزش  مسائل  از  خود  درک  برطبق 
موجود،اقدام به کار کرده اند؟ بهتر بود ابتدای اساسنامه جدید، 
اجمالا به روند شکل گیری، منابع و کارشناسان ذیربط اشاره 
و یا لااقل منبعی که بتوان این اطلاعات را در آنجا یافت، 

اشاره می شد.
در هر شکل و شیوه به نظر می رسد مشکلات اساسنامه جدید 
پس از ابلاغ و در اجرا و عمل بیش از پیش نمود عینی پیدا 
خواهد کرد.  این امر خصوصا در چینش نمایندگان ورزشکاران، 
داوران، باشگاه ها و مربیان از یک سو، نامشخص بودن رئیس 
مجمع، بلاتکلیفی ریاست هیات های استانی به جهت حضور 
یا عدم حضور بازنشسته ها و دوشغله ها، صاحب حق رای شدن 
شهرداری ها و بی توجهی به حضور حتی یک نفر کارشناس 
در جمع اعضای مجمع، امکان رای سرپرستان هیات ها و 
از همه مهمتر قدرت بی اندازه روسای مستقر فدراسیون ها 

کاملا مشهود است.
با توجه به ابهامات موجود و مشکلات فراوان اساسنامه جدید 
فدراسیون های آماتوری، لازم است هرچه زودتر اصلاحیه های  
مورد نظر در آن اعمال شود، در غیر این صورت باید شاهد 

مشکلات فراوان در عمل و اجرای آن باشیم.
اساسنامه جدید از هر طرف که مورد بررسی قرار داده شود به 
رئیس فدراسیون مستقر ختم می شود. خصوصا وقتی قرار 
است سرپرست در فدراسیون ها وجود نداشته باشد و انتخابات 
در زمان ریاست مسئول مستقر فدراسیون برگزار شود. در چنین 
شرایطی، رئیس فدراسیون بدون زحمت زیاد و با اخذ آرایی 
که از طریق کمیسیون ورزشکاران، مربیان و داوران زیر نظر 
خود می گیرد و نیز حمایت سرپرستان هیات هایی که خود 
بر سرکار گماشته، مسیر ماندن را برای خود هموار خواهد کرد. 
بگذریم از اینکه احتمالا و پیشاپیش، انتخابات هیات های 
استانی را هم مهندسی کرده و به واقع قبل از برگزاری مجمع 

انتخابات رقبا را شکست داده است.
از  برخی  روسای  هم  حالا  باشیم. همین  داشته  خاطر  به 
فدراسیون ها به دلیل کم شدن قدرت دستگاه ورزش در مجامع 
انتخاباتی خود را حاکم  مطلق فدراسیون تحت فرمان می دانند 
و حاضر نیستند از قدرت پایین بیایند. بدیهی است با توجه به 
مفاد اساسنامه جدید، بسیاری از روسای فدراسیون ها از فردای 
روز انتخابات به دنبال مهندسی خواهند رفت.  کافیست آنان 
اکثریت هیات های استانی و سرپرستان را با خود هماهنگ 
کنند در آن صورت، فریاد خانواده آن رشته اگر هزاران نفر هم 
باشند از دایره محدود مجمع به جایی نخواهد رسید. مگر نه 
اینکه رییس فلان فدراسیون اغلب هیات های استانی را پست 
مضاعف داد و آنان به جای اداره درست هیات استان، تلاش 

خود را معطوف به حفظ همین رئیس کردند؟
این چه اساسنامه ای است که در آن کارشناس متخصص 
همان رشته ورزشی با ۵۰ سال سابقه، حق رای ندارد اما 
سرپرست هیاتی که کمترین اطلاعی از آن ورزش ندارد و 
بر حسب تصادف جند صباحی مصدر کار شده می تواند 
در مجمع رای بدهد!  تناقضات آشکاری از این دست قابل 
چشم پوشی نیست و تردید نداشته باشید این اساسنامه 
با چنین شکل و شمایل، در روند اجرا با مشکلات فراوان 

روبرو خواهد شد.

سرمقاله

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید علیرضا محمودی پارسا  را گرامی می دارد

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار



روزنامه

3
چهارشنبه 23 تیر 1400-  شماره  793

اجتماعی

معرفی علی دادگر به عنوان سرپرست فدراسیون تیراندازی 
»اولین« انتصابی بود که توسط وزیر ورزش و بعد از ابلاغ 

اساسنامه جدید فدراسیون های ورزشی انجام شد.
پروسه طرح، تصویب و ابلاغ این اساسنامه از سال ٩٨ آغاز 
شد و بعد از ٢٠ ماه توسط شورای نگهبان تایید و در نهایت 
یکشنبه گذشته )۲۰تیرماه( توسط اسحاق جهانگیری معاون 
اول رئیس جمهور ابلاغ شد، اقدام مسعود سلطانی فر برای 
صدور حکم سرپرستی علی دادگر هم یک روز بعد از ابلاغ 
اساسنامه جدید انجام شد در حالیکه این اساسنامه چنین 

اختیاری برای وزیر ورزش تعریف نکرده است.

ابلاغ جدید وزیر به استناد کدام قانون انجام شد؟!

 - که  است  اقدامی  فدراسیون ها  برای  تعیین سرپرست 
درست یا غلط - همواره با پایان دوره روسا انجام می شود تا 
مثلا شائبه ای در برگزاری انتخابات به وجود نیاید. تصمیم 
گیری در این زمینه به صورت مستقیم توسط وزیر ورزش 
انجام می شود، در واقع وی طبق اختیاری که در اساسنامه 
فدراسیون های ورزشی )اساسنامه قبلی( به او داده شده 

بود، منعی برای این کار نداشت.

در اساسنامه قبلی به وزیر ورزش اختیار انتصاب به عنوان 
رئیس مجمع داده شده بود

در آن اساسنامه که مصوبه سال ١٣٧٨ هیات وزیران را 

داشت، وزیر ورزش به عنوان »رئیس مجمع« معرفی شده 
بود. در ماده ۵ که به معرفی اعضای مجمع اختصاص 
داشت و در اولین بند بر اینکه »رئیس سازمان تربیت بدنی 
یا یکی از معاونان وی به عنوان رئیس مجمع« عضوی از 

مجمع هستند، تاکید داشت.
چنین  اما  ورزشی  های  فدراسیون  جدید  اساسنامه  در 
جایگاهی برای وزیر ورزش تعریف نشده است. در ماده ١٣ 
این اساسنامه و برای معرفی اعضای مجمع اینگونه عنوان 
شده است که »وزیر ورزش یا یکی از معاونین وی به عنوان 

نماینده وزارت« )هیچ اشاره به رئیس مجمع نشده است(
البته در تبصره یک ماده ١٣ اساسنامه جدید فدراسیون های 
ورزشی اینگونه عنوان شده: »در صورتیکه رئیس فدراسیون 
عزل یا مستعفی شده یا غیبت بیش از سه ماه داشته یا 
به موجب آرای مراجع ذی صلاح منع ادامه فعالیت داشته 
باشد، رئیس مجمع می تواند سرپرست فدراسیون را تا زمان 
تشکیل مجمع عمومی )حداکثر ظرف ٦ ماه( تعیین کند.«

در اساسنامه جدید هیچ اختیاری به وزیر ورزش به عنوان 
رئیس مجمع داده نشده است

نکته قابل توجه اینکه هیچ یک از چهار مورد ذکر شده 
برای تعیین سرپرست توسط رئیس مجمع شامل علی 
دادگر نمی شود؛ دادگر نه استعفا داده، نه عزل شده، نه 
غیبت بیش از سه ماه داشته و نه منع فعالیت، وی با 
»پایان دوره چهار ساله« مواجه شده است. نکته مهمتر 
اما اینکه در هیچ بخشی از اساسنامه جدید فدراسیون 
نشده  معرفی  مجمع  رئیس  عنوان  به  ورزش  وزیر  ها 
است بنابراین این پرسش مطرح است که »ابلاغ مسعود 
و  قانون  کدام  استناد  به  دادگر  علی  برای  فر  سلطانی 

اختیاری انجام شده است؟«
ابلاغ غیر قانونی دادگر درحالی به به عنوان سرپرست داده  
شده که خیلی وقت پیش از این ثبت نام از متقاضیان 

ریاست در دوره جدید این فدراسیون انجام شد.

اتفاقا علی دادگر یکی از کاندیداهایی است که در کنار 
سه کاندیدای دیگر تاییدیه صلاحیت خود را از کمیسیون 
تطبیق وزارت ورزش گرفت تا مراجع ذی صلاح نظر نهایی را 
در مورد ورود دوباره او به عرصه انتخابات تیراندازی بدهند.

اینکه چرا با وجود ثبت نام به موقع کاندیداها، انتخابات 
فدراسیون تیراندازی هنوز برگزار نشده احتمالا به تاخیر در 
اعلام صلاحیت کاندیداها و اعمال محدودیت های کرونایی 

مربوط می شود. 
آنچه مورد توجه است که قطعا وزارت ورزش به دلیل در 
پیش بودن المپیک و حضور ٦ تیرانداز مرد و زن کشورمان 
در این رویداد دست به تغییرات گسترده در راس فدراسیون 
تیراندازی نزده و رئیس قبلی را به عنوان سرپرست منصوب 
اقدام خلاف اساسنامه جدید  این  اینکه  اما  کرده است 
فدراسیون ها انجام شده است، نقد بزرگی است که این 
کار درست وزارت ورزش )عدم تغییرات گسترده( را زخمی 

می کند.
اما اگر تیراندازی بتواند در المپیک مدالی بگیرد چه بسا 

دادگر با همین دست بالا خودش را تحمیل کند.

معاون توسعه و ساماندهی اراضی سازمان امور اراضی 
کشور، از رفع تداخل چهار میلیون و ۲۰۰ هزار هکتار از 

اراضی کشاورزی و منابع ملی در سال گذشته خبر داد.

»حسین میر رجبی« با بیان اینکه تعداد پلاک های رفع 
تداخل شده یک هزار و ۲۵۹ پلاک بوده است، افزود: تعیین 
تکلیف اراضی خالصه بایر و در سطحی معادل شش هزار و 

۵۲۷ هکتار صورت گرفته است.
 معاون توسعه و ساماندهی اراضی سازمان امور اراضی 
کشوراظهار داشت: میزان رفع تداخل انجام شده در سال ۹۹، 
چهار برابر میانگین هفت سال گذشته بوده است و تعیین 
تکلیف اراضی نیز در سال ۹۹ نسبت به هفت سال گذشته 

۲۰ درصد رشد داشته است.
واگذاری  داد:  ادامه  اراضی  و ساماندهی  توسعه  معاون 
اراضی در سال گذشته پنج هزار و ۴۸۲ هکتار بوده است 

اراضی  واگذاری  برای  آب  منابع  کمبود  دلیل  به  این  و 
به ویژه برای طرح های کشاورزی بوده است و در مجموع 
سیاست های  چارچوب  در  اراضی  واگذاری  جهت گیری 
وزارت جهاد کشاورزی در توسعه و ارتقاء بهره وری در واحد 

سطح به جای توسعه افقی بوده است.
میررجبی گفت: نظارت اراضی واگذار شده رشد ۵۰۰ درصدی 
داشته و به میزان ۶۶۵ هزار هکتار صورت گرفته است، طبق 
گزارش سازمان امور اراضی کشور، در سال ۹۹ بیش از  ۴۵ 
هزارو ۷۶۷ فقره تغییر کاربری غیرمجاز اراضی کشاورزی 
شناسایی شد که نسبت به مدت مشابه سال ماقبل خود 

)سال ۹۸(  ۴۰ درصد افزایش را نشان می دهد.

چک های صیادی جدید پس از ثبت موفق صدور در سامانه 
صیاد توسط صادرکننده چک، نیازمند تأییدیه صدور از سوی 
سامانه نیستند و قابلیت استعلام، ثبت تائید و انتقال به 

گیرنده بعدی را دارند.
همان گونه که طی ماه های اخیر بارها تشریح شده است بر 
اساس قانون جدید چک، چک های صیادی جدید موسوم 
به چک های بنفش باید هنگام انتقال از صادر کننده به 

گیرنده، حتما به یکی از روش های تعیین شده، در سامانه 
صیاد ثبت صدور شود.

بر این اساس ثبت موفق صدور چک در سامانه صیاد توسط 
صادر کننده به منزله رسمیت یافتن چک و قابل انتقال 
شدن آن به گیرنده است و تایید چک در مرحله بعدی تنها 

توسط گیرنده انجام می شود.
لذا ادعای برخی از اشخاص صادرکننده  چک مبنی بر انتظار 

برای دریافت تاییدیه از بانک یا بانک مرکزی برای ثبت 
صدور چک به هیچ عنوان صحت ندارد.

بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران تاکید می کند هرگونه 
ادعای احتمالی از طرف صادر کننده چک مبنی بر اینکه 
»چک را در سامانه صیاد ثبت کرده و منتظر دریافت تأییدیه 
از طرف سامانه است«، ادعایی خلاف واقع و غیر منطبق با 

فرایندهای ثبت و انتقال چک است.

المپیک پایان کار دادگر؛

دور زدن اساسنامه ابلاغی در اولین گام!

»معاون توسعه و ساماندهی اراضی سازمان امور اراضی کشور« خبر داد:

رفع تداخل 4/2 میلیون هکتار اراضی کشاورزی و ملی

بر اساس قانون جدید چک؛

ثبت صدور چک نیازمند تایید بانک نیست

دریچه ورزشی

اقتصاد

»مدیرعامل بنیاد 1۵ خرداد ستاد اجرایی فرمان 
حضرت امام« خبر داد:

پرداخت 1۶ میلیون تومان
 به فرزند چهارم

 
مدیرعامل بنیاد ۱۵ خرداد ستاد اجرایی فرمان حضرت امام از 
پرداخت ۱۶ میلیون تومان به خانواده هایی که قصد داشتن 

فرزند چهارم دارند، خبر داد.
با سازمان  نامه  تفاهم  امضای  ارجائی در حاشیه  عبدالله 
بهزیستی برای اهدای ۲۷ هزار ویلچر به معلولان مناطق کم 
برخوردار در جمع خبرنگاران اجرای طرح به علاوه سه را یکی 
از اقدامات این بنیاد برشمرد و گفت: این طرح، کمک به 
خانواده هایی است که قصد فرزند چهارم را دارند و ۱۰ میلیون 
تومان از این کمک بلاعوض و ۶ میلیون تومان با کارمزد ۴ 

درصد است.
وی با بیان اینکه این طرح از هفته گذشته از شهر قم آغاز شد 
افزود: میانگین رشد جمعیت این شهر برابر با میانگین رشد 

جمعیت کشور است.
ارجائی با اشاره به اینکه از ابتدای مرداد در بیرجند به عنوان 
دومین شهر هدف، طرح به علاوه سه اجرا خواهد شد گفت: 
در این طرح، پدران خانواده ای که ثبت نام کنند، یک بازه 
زمانی ده ماهه وجود دارد و بعد از این زمان و با وارد کردن 
کد ملی فرزند چهارم، یک میلیون تومان هدیه تولد به حساب 

مادر خانواده واریز می شود.
وی افزود: ۲ میلیون تومان سپرده گذاری از سوی بنیاد ۱۵ 
خرداد برای کودکی که کد ملی او ارسال شده است، انجام 
می شود و این سرمایه گذاری تداوم خواهد داشت و ارزش 
افزوده آن، بعد از ۱۸ سالگی به کودکی که جوان شده، تقدیم 

خواهد شد.
مدیرعامل بنیاد ۱۵ خرداد گفت: هزینه بیمه تکمیلی مادر و 
کودک در سال اول تولد تامین خواهد شد که برآورد ما ۳ 

میلیون تومان هزینه درمان است.
ارجائی افزود: ۴ میلیون تومان نیز در اختیار پدر خانواده در 
قالب یک کارت خرید قرار خواهد گرفت که وسایلی که مورد 

نیاز است را تامین کند.
وی گفت: همچنین ۶ میلیون تومان وام با کارمزد ۴ درصد بر 
روی آن کارت خرید، به پدر خانواده داده می شود که اختیاری 

است.
ارجائی گفت: متقاضیان می توانند برای نام نویسی در طرح به 

علاوه ۳ در سامانه www.١54٢.ir ثبت نام کنند.
مدیرعامل بنیاد ۱۵ خرداد ستاد اجرائی فرمان حضرت امام 
همچنین از پرداخت ۵۰ میلیارد تومان برای تامین ۲۷ هزار 
ویلچر و وسایل کمک توانبخشی معلولان مناطق کم برخوردار 

خبر داد.
ارجائی با بیان اینکه این ویلچرها به خانواده های دهک های 
یک تا پنج اهداء می شود افزود: براساس نیاز معلول و با 
اعلام سازمان بهزیستی، یکی از وسایل کمک توانبخشی 

شامل ویلچر، واکر و عصا، اهداء خواهد شد.

جامعه

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »دکتر سید مظفر ربیعی«
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

مهدی غفاری

 بازرسی هیات بدنسازی 
استان تهران
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استان ها 

اولین محموله صادراتی صنایع پتروشیمی مسجدسلیمان 
با حضور معاون نظارت و بازرسی تولیدی سازمان بازرسی 
کل کشور بارگیری شد، پس از ۲ ماه از بهره برداری شرکت 
صنایع پتروشیمی مسجدسلیمان، اولین محموله اوره از 

تولیدات این شرکت به مقصد کشور برزیل بارگیری شد.

مسجدسلیمان   پتروشیمی  مدیرعامل  داودی،  یوسف 
پتروشیمی  تولید  داشت:  اظهار  مراسم  این  حاشیه  در 
در حال  درصد ظرفیت  با ۶۵  مسجدسلیمان هم اکنون 

فعالیت است. 
وی گفت: روزانه ۲ هزار تن محصول »گرانول اوره« در 
اساس  بر  که  تولید می شود  پتروشیمی  این مجتمع 
پیش بینی های صورت گرفته، این ظرفیت طی چهار 
ماه آینده به سه هزار و ۲۵۰ تن تولید محصول افزایش 

خواهد یافت. 
وی افزود: در حال حاضر، کشورهای برزیل، ترکیه و هند 
پتروشیمی  صنایع  شرکت  تولیدی  محصول  متقاضی 

مسجدسلیمان است. 
پتروشیمی  صنایع  مجتمع  آمونیاک  و  اوره  طرح 
تن  هزار   ۶۸۰ سالانه  تولید  هدف  با  مسجدسلیمان 
آمونیاک و یک هزار و ۷۵ هزار تن اوره با مصرف ۸۶۱ 
میلیون تن متر مکعب گاز طبیعی در سال به عنوان 
خوراک در ۳۰ اردیبهشت امسال با دستور رئیس جمهوری 

به بهره برداری رسید.
این طرح در زمینی به مساحت ۴۰۰ هکتار در منطقه 
هفت شهیدان مسجدسلیمان استان خوزستان اجرا شده 

است و ارزش فروش سالانه محصولات آن ۲۶۸ میلیون 
دلار خواهد بود.

برای احداث این مجتمع پتروشیمی ۳۴ میلیون ساعت 
کار و پنج هزار فرصت شغلی در جریان ساخت پروژه ایجاد 
گردید.با راه اندازی این پروژه، هزار و ۵۰۰ نفر نیروی انسانی 

به صورت مستقیم و دائم مشغول کار شدند.
 ۱۳۰ محدوده  در  سلیمان  مسجد  پتروشیمی  مجتمع 
کیلومتری شمال شرقی اهواز، ۳۰ کیلومتری شمال غربی 
شهر مسجد سلیمان و ۱۱.۵ کیلومتری جنوب رودخانه 

کارون قرار دارد.
واحد آمونیاک این مجتمع لیسانس کازاله سوئیس و 
دارد؛  را  ژاپن  تویو  لیسانس  نیز  دانه بندی  و  اوره  واحد 
همچنین پیمانکار اصلی شرکت مهندسی ووهان چین، 
نماینده  پرآور،  مهندسی  شرکت  پروژه  مدیریت  مشاور 
صنایع  مهندسی  و  طراحی  شرکت  لیسانس  صاحبان 

پتروشیمی است.
پتروشیمی  مجتمع  این  جغرافیایی،  موقعیت  نظر  از 
به  در جنوب خوزستان  امام خمینی)ره(  بندر  از طریق 
آب های آزاد بین المللی و از طریق راه آهن سراسری به 

ترکیه، اروپا و آسیای مرکزی دسترسی دارد.

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت )صمت( یزد گفت : 
هم اکنون هفت طرح بزرگ صنعتی از سوی سرمایه گذاران 
خارجی در حال اجراست که این طرح ها در ایجاد اشتغال 

استان نقش مهمی دارد.
محمدرضا علمدار یزدی افزود: مبلغ سرمایه گذاری مصوب 
که وارد مراحل اجرایی طرح شد طبق جواز تاسیس صادره  

چهار هزار و ۵۰۰ میلیارد ریال است.
وی بدون اشاره به نوع تولید، ظرفیت و ایجاد  اشتغال 
بین  خوبی  تعامل  اظهارکرد:  گذاران  سرمایه  ملیت  و 

دستگاه های مختلف استان  برای تسهیل روند سرمایه 
کنار سایر مزیت های  در  امر  این  و  فراهم است  گذاری 
سرمایه گذاری در یزد، این منطقه را به بهشت سرمایه 

گذاری ایران تبدیل کرد.
رئیس صمت استان یزد پیش از این با اشاره به وجود یک 
هزار طرح نیمه تمام صنعتی در استان گفت: این طرح ها 

بالای ۶۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
علمدار یزدی با تاکید بر اینکه فعالیت در این واحدها 
متوقف نشد، افزود: هر روز شاهد پیشرفت بیشتر این 

پروژه ها هستیم و تعداد زیادی از آنها تا پایان امسال آماده 
بهره برداری می شود. وی یادآور شد: سال گذشته هر روز 
یک واحد صنعتی جدید در استان راه اندازی شد به این 
معنا که سال ۹۹، ۳۶۵ فقره پروانه بهره برداری جدید در 
استان یزد صادر شد که این آمار در کشور بی سابقه است. 
همچنین دوشنبه استاندار یزد با اشاره به اینکه طرح های 
نیمه تمام زیادی در استان وجود دارد، گفت: تکمیل آنها 
باید در اولویت پیگیری مسوولان ۱۰ شهرستان ،برنامه ریزان 

اجتماعی ،اقتصادی ، آموزشی و ورزشی قرار گیرد.

با حضور »معاون نظارت و بازرسی تولیدی سازمان بازرسی کل کشور«؛

اولین محموله صادراتی صنایع پتروشیمی مسجدسلیمان بارگیری شد

»رئیس سازمان صمت یزد« مطرح کرد:

سرمایه گذاران خارجی مشغول اجرای هفت طرح بزرگ صنعتی در یزد هستند

سرپرست شهرداری فردیس گفت: پروژه طرح تعریض 
زیر گذر سرحدآباد  در راستای بهبود وضعیت ترافیکی 
منطقه، تسهیل در تردد و افزایش سطح رضایتمندی 

شهروندان با اعتبار ۴ میلیارد تومان در حال اجراست.
به  اشاره  با  فردیس  شهرداری  سرپرست  امیری  علی 
اهمیت پروژه فوق اظهار کرد: مدت ها بود که شهروندان 
ساکن در منطقه سرحدآباد، به دلیل کم عرض بودن معبر 
با معضل ترافیکی در زیر گذر سرحدآباد روبرو بودند که 
پس از پیگیری های به عمل آمده و انجام مکاتبات لازم 
با اداره کل راه آهن استان تهران، نقشه های پیشنهادی 
برای تعریض این زیر گذر به راه آهن ارائه و پس از تائید 
نهایی نقشه ها و تجهیز کارگاه، طرح تعریض زیر گذر 

سرحدآباد آغاز شد.
وی میزان اعتبار این پروژه را ۴ میلیارد تومان اعلام کرد 
و افزود: طرح تعریض زیر گذر سرحدآباد از حساسیت 
ویژه ای برخوردار است که اجرا و بهره برداری آن نیازمند 
مساعدت، تعامل و همکاری همه نهادهای ذیربط است 
و تلاش می کنیم این پروژه در مدت دو ماه آینده به 

بهره برداری برسد. 
عدم  به ضرورت  اشاره  با  فردیس  سرپرست شهرداری 
وقفه در تردد قطارهای برون شهری، گفت: برای اینکه 
وقفه ای در حرکت قطارها ایجاد نشود، پیش از آغاز 
عملیات اجرایی این پروژه،  با نصب تابلوهای هدایت 
قطارهای  برای  جایگزین  مسیر  ایجاد  از  پس  مسیر، 
عبوری در محل تعریض، نسبت به جابجایی ریل راه 

آهن اقدام شد. 
و  اتصال  مسیر  تنها  سرحدآباد  زیرگذر  است  گفتنی 
دسترسی بین سرحدآباد شمالی و جنوبی است که از زیر 
ریل راه آهن می گذرد و با توجه به اینکه بیشتر امکانات 
از جمله مدرسه، درمانگاه و غیره در سرحدآباد شمالی قرار 
دارد و باریکی معبر همیشه دردسرهایی را برای اهالی 
داشته است، ساکنان سرحدآباد جنوبی از سال ها پیش 

خواستار تعریض این زیرگذر بودند که خوشبختانه به 
همت شهرداری فردیس در حال اجراست، بودجه این 
طرح نیز  از محل اعتبارات روستاهای فاقد دهیاری 

تامین و توسط شهرداری فردیس اجرا می شود.

»سرپرست شهرداری فردیس« مطرح کرد:

تعریض زیرگذر سرحدآباد، طرحی برای تامین آسایش شهروندان

البرز

خوزستان

یزد

»مدیرعامل شرکت عمران شهر جدید 
پردیس« خبر داد:

مجوز ساخت مترو 
تهران - پردیس صادر شد

موافقت نامه سازمان حفاظت محیط زیست با اجرای طرح 
قطار برقی تهران - پردیس صادر شد و کلنگ اولین پروژه 

مشارکت ریلی کشور به زودی بر زمین می خورد.
مدیرعامل شرکت عمران شهر جدید پردیس با اشاره به مفاد 
است،  آمده  موافقت نامه  این  در  داد:  توضیح  موافقتنامه، 
شروع عملیات اجرایی این طرح با رعایت شروط اعلامی 
دفتر زیستگاه ها و امور مناطق و دفتر برنامه ریزی کلان آب 
و آبفای وزارت نیرو از نظر سازمان حفاظت محیط زیست 

بلامانع است.
حسن  بر  نظارت  آمده:  نامه  موافقت  این  از  بخشی  در 
اجرای ضوابط زیست محیطی لازم الرعایه توسط اداره کل 
برنامه  ارائه  نیازمند  تهران  استان  زیست  حفاظت محیط 
زیست محیطی  توسط مجری و تایید آن توسط سازمان 
خواهد بود که انتظار دارد موضوع به مجری طرح تاکید 

و ابلاغ شود.
اسلامی  زحمات محمد  از  تقدیر  »مهدی هدایت« ضمن 
محیط  رئیس  کلانتری  عیسی  و  شهرسازی  و  راه  وزیر 
زیست برای کلنگ زنی و آغاز به کار پروژه ریلی تهران - 
پردیس، توضیح داد: مجوز محیط زیست متروی پردیس 
بر  پردیس  در  پروژه ملی  این  بزودی کلنگ  تا  صادر شد 

زمین زده شود.
وی با اشاره به مشخصات متروی  تهران- پردیس، گفت:  در 
حدود ۲۲ کیلومتر از مسیر مترو پردیس از مناطق حفاظت 
شده عبور کرده و از چهار کیلومتر پارک ملی واقع در منطقه 
می گذرد، از طرفی مسیر تونل در تقاطع هایی با جریان آب 
زیر زمینی برخورد می کند که همین مسئله الزامات محیط 

زیستی این پروژه را بیشتر کرد.
مدیر عامل شرکت عمران با اشاره به اینکه طول این خط 
مترو ۲۵ کیلومتر است، ادامه داد: بر اساس برآوردهای انجام 
شده هزینه ساخت متروی تهران-پردیس حدود چهار هزار 
میلیارد تومان است و زمان بندی اجرای آن نیز چهار ساله 

خواهد بود.  
هدایت با بیان اینکه این پروژه را خاص ترین پروژه مترو 
کشور دانست توضیح داد، طولانی ترین تونل متروی کشور 
در این خط قرار دارد و یکی از ایستگاه ها مقابل پارک علم و 

فناوری پردیس جانمایی شده است.
به  دهی  سرویس  بر  علاوه  مترو  خط  این  گفت:  وی 
شهرستان های شمال شرق استان تهران شامل بومهن، 
استفاده  مورد  می تواند  فیروزکوه،  و  دماوند  رودهن، 
مسافران ورودی از استان های گلستان و مازندران نیز قرار 
گیرد به نحوی که آنان این امکان را خواهند داشت تا 
خودرو خود را در مجتمع ایستگاهی که در کنار دومین 
ایستگاه مترو در محدوده بومهن ساخته خواهد شد، پارک 
کنند و با استفاده از مترو به سایر نقاط تهران دسترسی 

پیدا کند.

تهران

شرکت های داروسازی البرز در مرز ورشکستگی قرار گرفتند
رئیس اتاق بازرگانی استان البرز با بیان اینکه عدم تخصیص ارز به 
شرکت های داروسازی سبب ایجاد مشکل در روند تولید دارو شده است، 
گفت: وزیر بهداشت در مورد تخصیص ارز ۴۲۰۰ تومانی به شرکت های 

داروسازی شفاف سازی کند.

مریم آقانوری

  خبرنگار
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هنری

در دنیای امروز، هر چیزی را باید جدی گرفت؛ کابوس های 
شبانه هم یکی از مواردی است که نباید از آن ها غافل 
شد، اگر از جمله افرادی هستید که در طول شب مدام به 
اطراف حرکت می کنید، جیغ می زنید، بیش از حد تغییر 
حالت می  دهید یا خواب های ترسناک می بینید از کنار این 

موضوع به راحتی رد نشوید.
یافته های اخیر نشان می دهد، کابوس های شبانه، ممکن 
است یکی از نشانه های ابتلا به برخی انواع بیماری مغزی  
به  سال  به مدت ۵  ترسناک  رویاهای  دیدن  اگر  باشد، 
صورت به صورت متناوب طول بکشد نشان می دهد، شما 
در خطر ابتلا به پارکینسون قرار دارید و حتما با یک پزشک 

مشورت کنید.
بخشی از خواب و به عنوان مرحله حرکات سریع چشم 
معروف است، در بیشتر انسان ها در این مرحله خواب 
دیدن آغاز می شود، در این هنگام مغز، کنترل عضلات 
را رها می کند و به همین دلیل بدن انسان فلج می شود، 
اما در افرادی که دچار مشکلات خاصی هستند، حرکات 
بدن ادامه پیدا کرده و حتی ممکن است به مشت و لگد 

زدن نیز برسد.
محققان اسپانیایی هم متوجه شدند، تقریباً یک پنجم افراد 
بالای ۶۰ سال دچار این مشکلات در خواب  خود هستند، 

به بیماری پارکینسون دچار می شوند.
پیش از این، داشته های  محققان آلمانی نیز حکایت از 
این داشت که خواب های رنگی افراد نشانه نوع خاصی در 
بیماری روحی و روانی است که احتمال بروز روان پریشی  
در صورت مشاهده  افزایش می دهد،  را  بالاتر  در سنین 
چنین حالتی که شما خواب راحتی ندارید و مرتبا کابوس 
می بینید حتماً این نشان را جدی گرفته و با پزشک مشاور 
در ارتباط باشید، نکته مهم اینجاست که، برخی افراد برای 
فرار از این کابوس ها و بدخوابی، به قرص های خواب آور 

روی می آورند، امری که این روزها در بین این افراد بسیار 
شایع و رواج یافته است.

تبعات  از  فرار  برای  جهان  نقاط  همه  در  مردم  امروزه 
گوناگون زندگی ماشینی خود که در بیشتر مواقع به شکل 
ناامیدی، افسردگی و بی خوابی بروز می کند، به قرص های 
خواب آور یا انواع ضعیف آرام بخش ها پناه می برند، غافل از 
اینکه این قرص ها آن ها را به خواب ابدی نزدیک می کند، 
تحقیقات ۱۳ ساله محققان نشان می دهد، افرادی که در 
طول عمر خود را از این قرص ها استفاده می کنند، حدود 
روبرو  بااحتمال خطر مرگ  دیگران  از  بیشتر  یک سوم 

می شوند.
قرص های خواب آور، تاثیر نامطلوبی را بر سیستم تنفسی 
می گذارد که می تواند احتمال حملات تنفسی در هنگام 
خواب را افزایش دهد. همچنین احتمال تصادف کردن، 
زمین خوردن یا سقوط این افراد در مواقع استفاده از این 
قرص ها زیاد می شود که هر کدام از این اتفاقات می تواند 
در نهایت منجر به مرگ شود، این داروها هم چنین روی 
سیستم اعصاب مرکزی بدن هم تاثیرگذار هستند و ممکن 

است خطر خودکشی را در فرد تقویت کنند.

الزام پیشگیری و درمان؛

کابوس های شبانه را جدی بگیرید!

تلنگر

»معاون صنایع دستی و هنرهای سنتی« 
خبر داد:

بیش از 2هزار هنرمند و صنعتگر 
صنایع دستی بیمه می شوند

بیمه  فرآیند  آغاز  از  سنتی  هنرهای  و  صنایع دستی  معاون 
دوهزارو ۳۳۲ صنعتگر و هنرمند جدید از اول مرداد ۱۴۰۰ خبر 
داد، پویا محمودیان درخصوص رفع مشکل بیمه ای صنعتگران 
صنایع دستی گفت: در سال ۱۳۸۸ قانون بیمه قالی بافان و 
صنعتگران صنایع دستی شناسه دار به تصویب مجلس شورای 
اسلامی رسید که دولت باید به عنوان کارفرمای صنعتگران منفرد، 
آن ها را بیمه کند و براساس آن تا این تاریخ حدود ۴۱هزار نفر 

صنعتگر صنایع دستی تحت پوشش بیمه این قانون هستند.
معاون صنایع دستی و هنرهای سنتی افزود: از سال ۱۳۹۳ تا 
۱۳۹۷ متأسفانه این موضوع متوقف شد و در اواخر سال ۱۳۹۷ 
پس از پنج سال توقف با تلاش های فراوان دوباره با تأمین 
اعتباری که انجام شد، این روند آغاز و تعداد ۸۱۲ نفر صنعتگر 
جدید تحت پوشش بیمه برای مدت یک سال قرار گرفتند 
و با وجود شرایط سخت دوران کرونا در سال ۱۳۹۹ معاونت 
صنایع دستی با تأمین اعتبار لازم شرایط تمدید بیمه ای این 
صنعتگران را فراهم کرد. او تصریح کرد: از آنجایی که بحث 
اولویت های  از  یکی  همواره  هنرمندان  و  صنعتگران  بیمه 
معاونت صنایع دستی است، در سال جاری نیز خوشبختانه 
با مساعدت های دکتر مونسان وزیر محترم میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی و پیگیری های این معاونت برای 
نیمه اول سال جاری با پیش بینی و تأمین اعتبار لازم در مرحله 
اول تعداد دوهزارو۳۳۲ نفر صنعتگر جدید شناسایی شدند که 
با همکاری سازمان تأمین اجتماعی در مراحل احراز شرایط 
هستند و امید می رود از اول مرداد تحت پوشش بیمه قرار 
گیرند. محمودیان بیان کرد: باتوجه به تعداد بالای متقاضیان 
برای استفاده از خدمات بیمه ای، طبق اولویت سنی )بالای ۴۵ 
سال و کمتر از ۴۹ سال سن(، وضعیت فعالیت کارگاه، داشتن 
گواهی مهارت فنی سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور افراد 

انتخاب و معرفی خواهند شد.
معاون هنرهای سنتی و صنایع دستی در ادامه  با اشاره به 
برنامه ریزی های انجام شده، ابراز امیدواری کرد تا با پیگیری های 
به عمل آمده و تخصیص شش ماهه دوم، تعداد افراد بیشتری 

را تا پایان سال جاری تحت پوشش بیمه قرار دهیم.
علی اصغر مونسان وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دستی نیز در توئیتی در همین راستا نوشت : موضوع بیمه_
هنرمندان صنایع دستی از دغدغه های اصلی من برای حمایت 
از این عزیزان بوده و هست. خبر خوش این که اعتبار لازم برای 
برقراری بیمه ۲۳۳۲صنعتگر جدید تامین شده و ان شاءالله از 
ابتدای مردادماه با همکاری تأمین اجتماعی تحت پوشش 

بیمه قرار می گیرند.

جهان سینما

صنایع دستی

»گزارش فرانسوی« سرانجام در »کن« 
اکران شد

فرانسوی«  »گزارش  پرستاره  فیلم 
جدیدترین ساخته وسن اندرسون 
کارگردان آمریکایی که در جشنواره 
فیلم کن به نمایش درآمد فضایی 
شبیه دوران پیش از کرونا ایجاد 

کاخ  نزدیک  بود، خیابان های  کرده 
جشنواره بسته شد و جمعیت از بازیگران 

به گرمی استقبال کردند. در مراسم فرش قرمز فیلم بازیگران 
شامل تیلدا سوینتون، تیموتی شالامه، آدرین برودی، بیل 
موری، استیون پارک، بنسیو دل تورو همراه کارگردان در برابر 
عکاسان حضور یافتند و برای حضار عکس امضا کردند، ۲ 
ساعت بعد فیلم »گزارش فرانسوی« برای اولین بار در هفتادو 
چهارمین دوره جشنواره فیلم کن دیده شد و تماشاگران ۹ 

دقیقه ایستادند و فیلم را تشویق کردند.

نامزدهای مرحله دوم بخش »سینمایی بلند« پنجمین 
فکری  پرورش  کانون  نمایش نامه  و  فیلم نامه  مسابقه 
کودکان و نوجوانان از سوی هیات داوران این بخش معرفی 

شدند.
هیات داوران مرحله دوم بخش سینمایی بلند پنجمین 
مسابقه فیلم نامه و نمایش نامه کودک و نوجوان متشکل از 
فرشته طائرپور، غلامرضا رمضانی، ایرج طهماسب، ابراهیم 
فروزش و مهدی جعفری از میان  ۴۲ فیلم نامه  برتر مرحله ی 

اول هفت اثر را به عنوان نامزد این بخش معرفی کردند.
بر اساس این خبر فیلم نامه های سینمایی بلند لعلو اثر 
احمد فیضی، چشم فرنگی نوشته  فرشاد رضایی و نگار 
نویسندگی  به  آلپای  و  فلاحی  بیتا  از  عبدو  عباس پور، 
مصطفی حاجی قاسمی همگی از تهران به عنوان نامزدهای 

مرحله دوم این بخش معرفی شدند.

عاشقانه های  فیلم نامه های  هم چنین  داوران  هیات 
یونس اثر مریم محمدی از اصفهان، ناطور الوند نوشته ی 
علیرضا حسینی و احمد فیضی از استان البرز و به نام 
پدر به نویسندگی منیره صالحی از یزد را به عنوان دیگر 
نامزدهای بخش سینمایی بلند پنجمین مسابقه فیلم نامه 

و نمایش نامه کودک و نوجوان انتخاب کردند.
 پنجمین مسابقه  فیلم نامه و نمایش نامه  کودک و نوجوان 
کانون در دو مرحله برگزار شد به گونه ای که ابتدا طرح های 
ارسالی با توجه به شرایط مسابقه بررسی و انتخاب شدند 
و در مرحله دوم صاحبان آثار برتر یک ماه فرصت داشتند 
تا نسخه اصلی اثر خود را برای داوری پایانی به دبیرخانه 

مسابقه ارسال کنند.
پنجمین مسابقه فیلم نامه و نمایش نامه کودک و نوجوان 
با هدف شناسایی و کشف استعدادهای خلاق و تبادل 

دستاوردهای حوزه  فیلم نامه و نمایشنامه نویسی ایران و 
ایجاد فرصت ارتباطات و تبادل تجربه در زمینه های مختلف 
هنر سینما و تئاتر کودک و نوجوان از سوی کانون پرورش 

فکری برگزار  می شود.

مجازی  عروسکی  تئاتر  بین المللی  جشنواره  دومین 
برای  انگلیسی  و  فارسی  زبان  دو  به  را  خود  فراخوان 

برگزاری در مهر و آبان ماه ۱۴۰۰ منتشر کرد.
جشنواره تئاتر عروسکی که سال گذشته )۱۳۹۹( در پی 
همه گیری ویرووس کرونا کار خود را آغاز کرده است، 
امسال با رویکردی بین المللی، پذیرای آثار تمام نمایشگران 
عروسکی از سرتاسر جهان بی هیچ محدودیتی خواهد بود 
تا ثابت کند هنرمندان همانند تمام اقشار دیگر جامعه و 
چه بسا بیشتر از آنان می توانند خود را با تغییر شرایط 

وفق دهند و بستری برای ارائه آثار خود پیدا کنند.
دومین دوره جشنواره بین المللی تئاتر عروسکی در سه 
نوجوان و طراحی و ساخت  بزرگسال، کودک و  بخش 
های  شخصیت  و  کهن  اساطیر  موضوع  با  عروسک 

داستانی کلاسیک ایران و جهان، برگزار می شود.
حداکثر زمان اجراها، امسال ۱۵ دقیقه است و دبیرخانه 
جشنواره در نظر دارد بعد از پایان جشنواره و فروکش 
کردن همه گیری کرونا و باز شدن سالن های تئاتر، با 
موافقت سازمان فرهنگی هنری شهرداری تهران، کانون 
پرورش فکری کودکان و نوجوانان و اداره کل ارشاد تهران، 

آثار نهایی جشنواره را در سالن های تحت پوشش این سه 
نهاد، به اجرای عموم برساند.

فراخوان  رویداد،  این  عمومی  روابط  اعلام  اساس  بر 
جشنواره در صفحه مجازی به آدرس @iospf منتشر شده 
است و هنرمندان تا ۳۱ شهریور، برای ارسال اثر خلاقانه 
خود فرصت دارند. آثار نهایی جشنواره بعد از بازبینی اولیه 
از ۲۴ تا ۳۰ مهر در یکی از پلتفرم های مجازی نمایش 
اساتید  نهایی  داوری  با  پایان  در  و  شد  خواهند  داده 

عروسکی در هر بخش ۳ اثر برگزیده خواهد شد.
داوران  معرفی  و  صلاحدید  با  دوره،  این  در  همچنین 
طراحی  بازی دهی،  مختلف،  های  بخش  در  جشنواره 
... نفرات برگزیده خواهد داشت.  صحنه و نور، متن و 
اختتامیه جشنواره در دوم آبان ماه ۱۴۰۰ برگزار خواهد 

شد.
بهرام  دبیری  به  عروسکی  تئاتر  بین المللی  جشنواره 
بهبهانی به صورت مستقل و با مجوز اداره کل هنرهای 

نمایشی برگزار می شود.

برای کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان انجام شد؛

معرفی نامزدهای »سینمایی بلند« و مسابقه فیلم  و نمایشنامه

به سبب استمرار شرایط کرونایی کشور؛

دومین جشنواره بین المللی تئاتر عروسکی، مجازی برگزار می شود

اولین واکنش منتقدان به فیلم اصغر فرهادی
فیلم »قهرمان« ساخته اصغر فرهادی پس از رونمایی در جشنواره کن با بازخورد مثبت منتقدان 
رو به رو شد و برخی آن را بهترین فیلم این کارگردان از زمان ساخت »جدایی« توصیف کردند، 
»دوید ارلیش« از مجله »ایندی وایر« در بخشی از نقدش درباره فیلم »قهرمان« نوشته: »این فیلم 

به اندازه »جدایی« غیرقابل پیش بینی و غم انگیز است.

فرشید گله داری

 نویسنده و روزنامه نگار

سینما و تئاتر
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ورزشی
آل کثیر به بازی با استقلال می رسد

عیسی آل کثیر، مهاجم پرسپولیس درحالی تمرینات خود را پیگیری می کند که پرسپولیس در دیداری حساس پنجشنبه 
در مرحله یک چهارم نهایی جام حذفی به مصاف استقلال تهران می رود، پیش از این گفته می شد آل کثیر نمی تواند 
سرخپوشان را در دربی همراهی کند، اما حضور این بازیکن در لیست سرخ ها برای دربی قطعی است، کادر پزشکی 

پرسپولیس همچنان در تلاش است تا او را به ترکیب بازی حساس پرسپولیس با استقلال برساند.

پنالتی  تا پنجمین  قرار گرفته  »بوکی ساکا« پشت توپ 
فینال و حساس ترین ضربه  از تیم ملی انگلیس - مدعی 
خالق فوتبال - در نیم قرن اخیر را به سمت دروازه شلیک 

کند.
و تـمـام!

عاقبتِ نواختنِ ضربۀ این بازیکن ۱۹ ساله ناامیدکننده است 
و دستانِ دوناروما، به مثابه محکم ترین چَک برای بیدارکردن 
از خواب خرگوشی بود. آن هم با شعار  غافلانِ رویاپرداز 
موهن، کذایی و مضحک »فوتبال به خانه برمی گردد«. حق 

با »کسپر اشمایکل« بود:»کدام خانه؟«.
به  ساوتگیت«،  »گرت  هدایت  تحت  انگلیسی ها 
یک  اندازۀ  و  شان  در  ممکن  شکل  محافظه کارانه ترین 
»میزبان« به فینال رقابت های یورو۲۰۲۰ رسیدند؛ »لمسِ 
جام« چیزی بود که سه شیرها پیش از این در ۶۰ و اندی 
سال گذشته و در هیچ رقابتی، بیش از آن شب بدان نزدیک 
نشده بودند اما شطرنج ۱۲۰ دقیقه ای مانچو و ساوتِ بازنده 
نشان داد که میزبانِ پرادعا، لیاقت و شخصیت کافی برای 
داغِ  نیمکت  پشت  بزرگی  تفکر  که  چرا  ندارد،  تاج گذاری 
تیمش نخوابیده تا در حساس ترین لحظات، تصمیمات 
بزرگی اتخاذ کند که به تبع آن، ورق را به سود تیمش برگرداند.

و اما حالا؛ »گرت ساوتگیت«، این عزیزکردۀ »انگلیسی«، 
خوش اقبال ترین سرمربی افتضاحی است که جهان فوتبال 
در چند سال اخیر به خودش دیده؛ از یک سو، انگلیس را به 
بالاترین سطح ۶۰ سال اخیر یعنی چهارمی جهان و نایب 
قهرمانی اروپا رسانده! چیزی که بسیاری از مربی های نامی  
و کارآمد و عقل گراتر گذشته چون بابی رابسون، تری ونبلز، 
اسون گوران اریسکون، روی هاجسون و حتی »دُن فابیو«ی 
بزرگ حتی از نزدیک شدن به آن عاجز بودند و همین عناویِ 
کاذب، او را در ردۀ بالاتری از جملگی آن ها قرار داده! پس 

لابد در چنین شرایطی، همین هم غنیمت است دیگر!؟
اما از توهماتِ ظاهرا برآمده از نگاهی واقع بینانه که عبور 
کنیم، پرسش های بسیاری پیرامون تصمیمات شگفت انگیز 
و ماقبل نقدِ سرمربی سه شیرها در این تورنمنت، اذهان 
فوتبالی را مشغول خود کرده است؛ فی المثل اینکه چرا تیمِ 
از مهره های  برتری عددی در بهره مندی  با وجود  میزبان، 
تاثیرگذار، هجومی و تاکتیک پذیر، باید فینال را با ٨ عنصر 

»هری  پیکفورد«،  »جوردن  نظیر  تدافعی 
واکر«،  »کایل  استونز«،  »جان  مگوایر«، 

رایس«،  »دکلان  شاو«،  »لوک 
فیلیپس«،  »کالوین 

و  تریپیر«  »کیران 
چنین چیدمان 

لعقولی  محیرا
آغاز کند؟ یا اصلا برگردیم به ابتدای جام 

که از همان بازی نخست مقابل کرواسی 
هواداران  و  کارشناسان  بی شمار  انتقاد  با 
این  دلیل  کدامین  به  مواجه شد:  فوتبال 
یا  بهره مندی  عدم  برای  پافشاری  همه 
استفادۀ نامطلوب، بدهنگام و کم از »جک 
»جیدون  رشفورد«،  »مارکوس  گریلیش«، 
سانچو« و... از سوی آقای سرمربی صورت 
گرفت؟ حالا از گاف های عجیب و غریبش 
تریپیر«)مدافع  از »کیران  مثل استفاده 
راست( در پست مدافع چپ در نخستین 
بازی مرحلۀ گروهی مقابل »کرواسی« و 

)آوردن  کریمی وارش  فیروز  تعویض های 
و خارج کردن بازیکن از زمین و سوزاندن 
مورد  در  نخست  مرتبه،  دو  که  تعویض 
گریلیش در نیمه نهایی مقابل دانمارک و 
سپس، درخصوص »جوردن هندرسون« - 
یک پنالتی زن نسبتا قهار - در فینال! مقابل 

اعتماد  بگذریم،  که  این ها  و همۀ  ایتالیا( 
یا  استرلینگ«  »رحیم  به  مرزش  و  بی حد 

»بوکی ساکا« را کجای دلمان بگذاریم؟ 
می تواند  عقلی  کدام  کنار؛  به  هم  این ها 
حکم به پنالتی زدن بازیکنانی دهد که یک 
شده اند  میخ   نیمکت  به  کامل  تورنمنت 
هم  گرم کردن  مشغولِ  فینال  در  حتی  و 

می شود  همین  نتیجه اش  نبوده اند؟ 
که بار روانی و فشار بسیاری بر 
روی بازیکنانی هرچند در 
نظیر  جهانی  کلاس 
رشفورد و 

سانچو قرار می گیرد و هرچقدر 
باشند، طبیعی   هم که حرفه ای 
در  خطایشان  ضریب  که  است 
ضربه ای با این درجه از حساسیت 
آی کیویی،  کدام  می رود.  بالا 
در  ضربه  -مهم ترین  پنجم  پنالتی 
که  را  تیمش  ضیافت ها-  این 
حساس ترین ضربۀ یک   تیمِ ملی 
به شمار  گذشته   شصت سال  در 
می آید، به یک جوان نوزده ساله 

می سپارد!؟
از سوی دیگر، خیلی ها معتقدند 
ابرستاره های  با  سه شیرها  که 
فوتبال  اسطوره شدۀ  اکنون 
»دیوید  اسکولز«،  »پل  همچون 
بکام«، »فرانک لمپارد«، »استیون 
را  هافبکش  خط  جرارد«)فقط 
ببینید که تریلی هم نمی توانست 
بکشدش!( یک حلبی هم نیاوردند، 
به  بی ادعاتر،  بس  بازیکنانی  با  اما 
رسیده ند!  مهم تری  عناوین  کسب 
واقعیت  حرف  این  که  البته 
چنین  اما  نیست  بی ربط  و  است 
ساده انگارانه ترین  بی شک  برداشتی، 
و نتیجه گرایانه ترین تحلیل از رسوایی 

فعلی است.

سوای این ها، چیزی که احتمالا بیش از هر نکتۀ دیگری 
آزاردهنده به نظر می رسد، اندیشۀ قناعت ورزیِ افراطی و عدم 
بهره مندیِ ساوتِ بازنده از »تفکر تشنۀ پیروزی« است. به 
صحبت های او در کنفرانس پیش از فینال دقت کرده اید؟ او 
صراحتا گفته بود:»انگلیس برای رسیدن به ایتالیا مسیری 
طولانی در پیش دارد؛ آن ها در ١٠ فینال بوده اند!«؛ بدیهی 
است که وقتی شمای سرمربی، پرس کنفرانس فینال یورو را 
صرفِ نوشابه بازکردن برای تیم رقیب بکنید، یعنی آمده اید 
»برای سلامتی« فوتبال بازی کنید! و در چنین تفکری، 
موفقیت و عطش برای پیروزی، جایی ندارد، چرا که او به 
همین جا - رسیدن به فینال - هم راضی است و حالا اگر 

قهرمان هم شود که فبها، نشد هم خدا بدهد برکت! 
در  واقعا  شکست  این  آیا  اما  »رسوایی«؛  گفتم  پیش تر 
حد یک رسوایی است؟ بله! مگر شاخ و دمُ دارد؟ اینکه 
میزبان رقابت ها باشی، گران ترین و پرمهره ترین تیم جام 
با  و  نصیبت شود  قرعه ها  آسان ترین  باشد،  اختیارت  در 
مضحک ترین پنالتی ممکن مقابلِ دانمارکِ مدلِ یونان۲۰۰۴ 
به فینال راه پیدا کنی و عاقبت، اینچنین در ومبلی تحقیر 
شوی و فوتبال را به خانه برنگردانی که هیچ، هولیگان هایت 
در  حاضر  ایتالیایی  هوادارانِ  اندک  نثارِ  را  وحشی گری 
ورزشگاه ملی ات کنند، اگر رسوایی نیست، پس چیست؟ 
گران ترین  به عنوان  پرادعا  میزبان  حاصلِ حضور  نتیجتا، 
تیمِ رقابت های یورو٢٠٢٠، بیش از نایب قهرمانی نبود تا 
حسرت سه شیرها برای کسب جام دست کم دو سال دیگر 
هم تمدید شود، اما با این وضعیت، یعنی همین تیم و 
تفکر پشتِ نیمکت داغش تحت هدایت ساوتگیت و حضورِ 
فلیک بر مسند ژرمن ها و پوست اندازی آرژانتینی ها و حضور 
و  فرانسه  برزیل،  نظیر  تیم ها  سایر  قدرتمندانۀ  احتمالی 
تیم هایی از دیگر قاره ها، بعید است که شاهد طلسم شکنی 
آن ها در جام جهانی ٢٠٢٠ قطر هم باشیم. بنابراین، این 
بود  مستعدی  نسل  بی آغاز  پایانِ  به نوعی  تلخ،  شکست 
که هدایت کنندۀ متفکر و قدرتمندی نداشت. حال، چطور 
می شود که دلمان را خوش کنیم به »فوتبال ایز کامینگ 
هُم« و این قبیل لاطائلات که مرغ پخته را هم به خنده 

می اندازد؟ کــــام آن! اصلا تو به من بگو »وِر ایز هُم؟«

پروژه بازگشت فوتبال به »خانه«)؟( عقیم ماند؛

پایانِ بی آغازِ سه شیرها با ساوتِ بازنده

دریچه

صبا  پراید  سواری  اتومبیل  دستگاه  یک  گردید  مقرر 
رنگ سفید روغنی مدل ۱۳۷۹ تیپ صبا دارای پلاک 
آقای  به  متعلق   ۳۸ ایران   ۷۷ ن   ۴۳۵ انتظامی 
مجید ترک به شماره موتور ۱۹۸۳۰۱ و شماره شاسی 
 ۶۲۱۶ سندنکاحیه  استناد  به  که  ۷۹۶۷۱۰۸۷میباشد 
مورخ ١٣٩4/١١/٩ دفترخانه ازدواج ۱۹ و طلاق 4 کرج 
البرز در قبال صداقیه خانم الهه فیروزیار درقید بازداشت 
میباشد که در تاریخ ١4٠٠/٣/٢٢ توسط کارشناس رسمی 
دادگستری ارزیابی گردید. توصیف اجمالی آن عبارت 
است اطاق فابریک است گلگیر جلو راست خش دارد 
گلگیر جلو چپ بتونه و رنگ دارد درب موتور چند نقطه 
خردگی دارد درب جلو و عقب چپ تصادف داشته و باز 
سازی گردیده درب جلو و عقب راست خردگی دارد رکاب 
راست تصادف دارد. سپر جلو شکسته است شیشه جلو 

شکسته لاستیک های عقب پاره و مستعمل می باشد 
آچار چرخ ندارد لاستیک عقب حدودا ۴۰٪ آج دارد پنل 
ضبط ندارد داخل صندوق عقب زنگ زدگی و پوسیدگی 
دارد موتور دارد به جهت نداشتن باطری امکان روشن 
نمودن موتور مقدور نگردید. لیکن کژروغن بازدید شد 
روغن موتور در پایین ترین شاخص قرار داشت و دریچه 
هواکش باز و در داخل اتاق بود . حک شاسی به شماره 
رنگ  باشد.  می  اسناد  مطابق  و  فابریک   ۷۹۶۷۱۰۸۷
سفید روغنی و مطابق اسناد است . جفت پلاک های 
انتظامی به شماره ۴۳۵ن ۷۷ ایران ۳۸ اصل و فابریک 
می باشد. بنا بر اظهار بستانکار فاقد پوشش بیمه می 
با توجه به مدل و سال  اتومبیل  باشد و در مجموع 
ساخت از وضعیت مطلوبی برخوردار نمی باشد. با توجه 
به بسته بودن دربها و اینکه جهت بازدید نیاز بود درب ها 

باز شود لذا توسط احدی از اهل فن با هزینه خواهان و 
با حضور مادر و برادر خواهان و اینجانب و ناظر پارکینگ 
دربهای اتومبیل باز و مراتب در حضور امضاکنندگان 
ذیل صورتجلسه گردید. با توجه به بازدید بعمل آمده 
از اتومبیل فوق الاشاره و وضعیت ظاهری و فنی آن 
و سال ساخت خودرو و نوسانات قیمت و بی ثباتی 
میزان  به  فوق  قیمت خودرو  اتومبیل  بازار معاملات 
٢٣٠/٠٠٠/٠٠٠ ریال تعیین و برآورد می گردد. مزایده در 
روز چهارشنبه مورخ ١4٠٠/5/٦ از ساعت ۹ الی ۱۲ در 
پارکینگ امیر ۴۵متری گلشهر خیابان بهار غربی از مبلغ 
٢٣٠/٠٠٠/٠٠٠ ریال شروع به بالاترین قیمت پیشنهادی 
نقدا فروخته می شود و کلیه هزینه های قانونی به عهده 
برنده مزایده است ونیم عشر وحق مزایده نقدا وصول 
با تعطیل  مزایده مصادف  روز  خواهد شد و چنانچه 

رسمی غیر مترقبه گردد، مزایده روز اداری بعد از تعطیل 
در همان محل و ساعت انجام می شود. ضمنا وفق 
ماده ۱۲۶ آیین نامه اجرا )اصلاحی( شرکت در مزایده 
منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ پایه کارشناسی به 
حساب سپرده ثبت و حضور خریدار یا نماینده قانونی 
او در جلسه مزایده است. برنده مزایده مکلف است مابه 
التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت پنج روز از تاریخ 
مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید و در صورتی 
که ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حساب سپرده 
ثبت واریز نکند، مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به 
حساب خزانه واریز خواهد شد. در این صورت عملیات 
فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید می گردد. 

٨٨٨ف  تاریخ انتشار: ٢٣/4/١4٠٠
مریم ایرانی بجندی - رئیس اجرای ثبت کرج

آگهی مزایده اموال منقول پرونده اجرایی کلاسه ۹۹۰۴۵۰۷ 

انگلیسی ها تحت هدایت »گرت ساوتگیت«، به محافظه کارانه ترین شکل ممکن در شان و اندازۀ یک »میزبان« به فینال 
رقابت های یورو۲۰۲۰ رسیدند؛ »لمسِ جام« چیزی بود که سه شیرها پیش از این در ۶۰ و اندی سال گذشته و در هیچ رقابتی، بیش از 

آن شب بدان نزدیک نشده بودند اما شطرنج ۱۲۰ دقیقه ای مانچو و ساوتِ بازنده نشان داد که میزبانِ پرادعا، لیاقت و شخصیت کافی برای 
تاج گذاری ندارد، چرا که تفکر بزرگی پشت نیمکت داغِ تیمش نخوابیده تا در حساس ترین لحظات، تصمیمات بزرگی اتخاذ کند که به تبع آن، 

ورق را به سود تیمش برگرداند.
مهدی تیموری

 سردبیر
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ورزشی

با حضور »صالحی امیری«؛
پرچم المپیک از نعمتی به 
نیکخواه بهرامی سپرده شد

مراسم جابجایی پرچم بین پرچمدار المپیک ریو ۲۰۱۶ و 
توکیو ۲۰۲۰ روز گذشته )سه شنبه( در حضور رییس کمیته 

ملی المپیک برگزار شد.
»سید رضا صالحی امیری« رئیس کمیته ملی المپیک کشورمان 
روز گذشته با حضور در محوطه پرچم ملی باغ موزه دفاع مقدس، 
پرچم کشور ایران را به صمد نیکخواه بهرامی پرچمدار کاروان 

اعزامی ایران به المپیک ۲۰۲۰ توکیو تحویل داد.
در این مراسم زهرا نعمتی پرچمدار ایران در بازی های المپیک 
۲۰۱۶ ریو پرچم مقدس و سه رنگ کشورمان را جهت اهداء به 
صمد نیکخواه بهرامی به سید رضا صالحی امیری تحویل داد و 
رییس کمیته ملی المپیک نیز ضمن ادای احترام به شهدای 
آرزوی موفقیت و حضوری  با  هشت سال دفاع مقدس و 
جوانمردانه برای تک تک ورزشکاران اعزامی ایران، این پرچم را 

به پرچمدار کاروان ورزشی ایران تقدیم کرد.
صالحی امیری در بخشی از این مراسم اظهار داشت: هدف 
از انتخاب این مکان ادای احترام به پرچمداران همیشه زنده 
جمهوری اسلامی ایران یعنی شهدای گلگون کفن هشت سال 
دفاع مقدس بود تا در سایه بلندترین پرچم ایران اسلامی، 
نماینده ورزشکاران به عنوان پرچمدار این مسوولیت بزرگ و 

خطیر را بر عهده بگیرد.
کمیته ملی المپیک کشورمان از زهرا نعمتی نیز بواسطه 
امانت داری و قبول مسوولیت پرچمداری در دوره قبل بازی ها 
تقدیر و تشکر کرد و اظهار داشت: امیدوارم کاروان پارالمپیک 
کشورمان نیز با پرچمداری شما حضوری موفق را در توکیو 

۲۰۲۰ تجربه کند.
وی در پایان گفت: برای مردم ایران تک تک ۶۶ ورزشکار ایران 
اسلامی قهرمان هستند و همین که توانسته اند سهمیه حضور 
در این رویداد بزرگ را بدست آورند و نمایندگانی شایسته برای 

کشورمان باشند، قابل تقدیر است.

سند ورزشگاه مرغوبکار تهران به 
نام استقلال شد

مدیرکل ورزش و جوانان استان تهران اعلام کرد: سند نهایی 
مجموعه مرغوبکار تهران با سپری شدن مراحل قانونی و اداری 

به نام باشگاه استقلال شد.
ورزشگاه شهید مرغوبکار یک مجموعه ورزشی در خیابان رجایی، 
با  سال ۱۳۷۶  در  که  است  شده  واقع  نازی آباد  هزاردستگاه 
موافقت رئیس جمهور وقت به مدت ۲۰ سال در اختیار استقلال 
قرار گرفت، با پایان یافتن این مدت این ورزشگاه سال ۱۳۹۶ در 

اختیار اداره کل ورزش و جوانان استان تهران قرار گرفت.
نصرالله پریچهره اظهار کرد: یکی از برنامه های ما این است که 
با فراهم شدن شرایط قانونی مالکیت ۲ مجموعه ورزشی را به 

نام سرخ آبی های پایتخت کنیم.
به گفته وی در چند سال اخیر برای وضعیت چمن، سکو، نور 
مجموعه و رختکن مرغوبکار از طریق این اداره اعتباراتی صرف 

شده که هم اینک در شرایط و وضعیت ایده آلی قرار دارد.
مدیرکل ورزش و جوانان استان تهران همچنین به وضعیت 
مالکیت و واگذاری مجموعه ورزشی شهدای گمنام به باشگاه 
پرسپولیس خبرداد و گفت: هم اینک برخی مشکلات این 
مجموعه از جمله انشعابات برق و آب و برخی موارد واگذاری 
وجود دارد که در صورت برطرف شدن آن این مجموعه در 
اختیار تیم پرسپولیس قرار خواهد گرفت، با واگذاری این 

مجموعه ها تا حدود مشکل زمین ۲ باشگاه مرتفع می شود.

اخبار ورزشی 

ولادیمیر آلکنو در سخنان اخیر خود با این اشاره که زیر بار 
فشار هیچ کس قرار ندارم اظهار داشته است؛ با دو دستیار 
خود مشورت می کنم که هر دو حرفه ای هستند، توتولو و 
تندروان. سرمربی تیم ملی والیبال کشورمان می  افزاید: 
من مربی که زیر تابلو بایستد و عکس تبلیغاتی بگیرد را 
نمی خواهم،  تندروان تمرینات را به درستی انجام می دهد و 

بدنساز تیم کارش را خوب و حرفه ای انجام می دهد.
   وی در باره مانلی کسرایی گفت: او  فقط مترجم من  نیست، 
رابط من با بازیکنان و فدراسیون والیبال است، درباره پزشک 
تیم هم هیچ صحبتی نباید بشود چون کارش را خوب بلد 

است. 
ولادیمیر آلکنو خاطر نشان کرده است: این آخرین المپیک  
من خواهد بود، شکست ها مرا از درون می خورد، .تصمیم 

 گرفتم دیگر استراحت کنم 
وی درباره امیرغفور ستاره تیم ملی والیبال ایران تصریح 
کرد: نیاز به نظر هیچ فردی ندارم وی الان در شرایط مسابقه 

قرار دارد.
الکنو در باره پوریا فیاضی باحالت بغض کرده صحبت می 
کند و می گوید؛ غیرت و تلاش او، مثال زدنی است، چنین 

بازیکنانی در دنیا نادر هستند.
وی تصریح کرده است: با قلبی دردناک تاسف می خورم که 
او اکنون در تیم ما نیست، با این حال من نمی توانم رابطه 
شخصی ام را بالاتر از منافع ملی قرار دهم، فیاضی تمام 
سعی و تلاش اش را کرد اما مصدومیت او به زمان بیشتری 
نیاز داشت با این که فقط یک ماه تا رفع مصدومیت زمان 

داشت، ولی متاسفانه به المپیک نرسید.
وی افزوده: قبل از خداحافظی او چندین بار با هم صحبت 

کردیم ولی متاسفانه من مجبور شدم این تصمیم را بگیرم 
و او هم از تیم ملی خداحافظی کرد، از فیاضی دوباره تشکر 
می کنم، آلکنو که تازه با قابلیت و نحوه بازی بازیکنان جوان 
آشنایی پیدا کرده است تصریح کرد: به بازیکنان جوان تیم 
هم گفتم فیاضی یک مثال بارز است که می توان از او به 

لحاظ حرفه ای گری درس گرفت.
وی اضافه کرد: او مرا به یاد سرگئی تتیوخین کاپیتان سابق 
تیم ملی روسیه می اندازد که به لحاظ شخصیت و بازی 

بی مانند است.
بین  رقابتی سخت  سرمربی تیم ملی خاطر نشان کرد: 
مرتضی شریفی و مجتبی میرزاجانپور در پست قدرتی وجود 
دارد! هر کس جای میرزا بود به این زودی ها بهبود پیدا 
نمی کرد،  وی ذهن من را برای انتخاب شدن به شدت 
در گیر کرده است! اما آنچه که مسلم شده اینکه سیامک  
مرندی به عنوان دریافت کننده قدرتی صد درصد همراه تیم 

راهی توکیو خواهد شد.
الکنو در ارتباط با فرهاد قائمی می گوید: قائمی به جای من 
با روزنامه صحبت کرده است، در روزنامه های روسی خواندم 
که قائمی به تیم ملی دعوت شده و گفتم اگر بتواند جای 
بازیکن خوبی چون فیاضی را پر کند که فیاضی با کمال 

تاسُف آسیب دید وگرنه انتخاب می شد می پذیرم.
آلکنو در پاسخ به اتهامات قائمی افزود: من بزرگتر از ایشان 
هستم وی یک هزارم افتخارات مرا در والیبال ندارد. من 
برای بکار گرفتن قائمی با سعید معروف هم مشورت کردم 
ولی این بازیکن آماده نبود و سه ماه وقت نیاز داشت، ما 
روبروی هم نشستیم مثل دوتا مرد حرف زدیم ولی او رفت 

و جواب مرا در روزنامه ها داد!
تحلیلی از صحبت های آقای سرمربی:

خالی از حقیقت نیست که ولادیمیرآلکنو که دارای سوابق 
درخشانی در کار مربیگری است و تجربه المپیکی دارد و با 
تیم روسیه هم قهرمان المپیک شده در مورد دعوت فرهاد 
قائمی غافلگیر بی تدبیری سرپرست تیم ملی و دیگر عوامل 
دست اندر کار شده و برای حفظ اعتبار خود حاضر نشده 
ریسک کند و بازیکنی را که در تمرینات و رقابت های لیگ 
ملت ها حضور نداشته را با خود به بازی های المپیک ببرد! 
باید واقعیت ها را باور کنیم و در قضاوت عدالت را مد نظر 

داشته باشیم و به ناحق تصمیم اصولی سرمربی تیم ملی را 
مورد انتقاد قرار ندهیم.

در اینکه با این دعوت نابجا قائمی ترور شخصیتی شده 
شکی نیست، اما مقصر آلکنو نبوده است؛ به فرض محال اگر 
زیر بار فشار قرار می گرفت و به دعوت غیرمسئولانه کسانی 
که خودسرانه مبادرت به دعوت از فرهاد قائمی کردند تن 
می داد و جایگزین بازیکنی می شد که ماه ها در تمرینات 
تا مورد  مایه گذاشته  از جان  لیگ ملت ها  و مسابقات 
تائید کادر مربیان واقع شده است، بدون تردید  بازیکنی 
که بار سفر به توکیو را هم بسته چه واکنشی از خود نشان 
می داد؟! اگر این اتفاق رخ می داد اصحاب رسانه ساکت 
می نشستند و آلکنو را بخاطر قبول قائمی به باد انتقاد نمی 

گرفتند؟  که صد در صد هم جای انتقاد و گلایه داشت.
گرچه با عنایت به آنچه که در فدراسیون بی در و پیکر 
والیبال وجود دارد و در سال های گذشته هم شاهد این 
گونه اعمال نفوذ سرپرست و کاپیتان تیم ملی روی مربیانی 
نظیر اسلو بودان کواچ )که اقتدار و تجربه مدیریتی لازم 
برای هدایت تیم ملی والیبال ایران را نداشت و از سعید 
معروف کاپیتان باتجربه تیم ملی خط می گرفت( یا لوزانو 
و کولاکوویچ بودیم! پس اینک به خاطر حضور تیم ملی در 
بازی های المپیک توکیو بهتر است حرف و حدیث های 
تخریب کننده روحیه بازیکنان را رسانه ای نکنیم و به زمان 

دیگری بعد از پایان بازیهای  المپیک موکول نمائیم. 
متاسفانه برخی از گروه های مجازی تحرکاتی را آغاز کرده اند 
که می تواند مخرب و منجر به تضعیف روحیه بازیکنان و 
در نهایت نابودی والیبال کشورمان شود، من نگارنده هنوز 
که هنوز است منتقد عملکرد فدراسیون به ویژه انتخاب 
آقای ولادیمیرآلکنو در این فرصت کم تا شروع بازی های 
المپیک توکیو هستم، اما در شرایط کنونی معتقدم باید از 
انتقاد پرهیز کنیم تا  بهانه دست مسئولان فدراسیون و تیم 
ملی ندهیم که هر اتفاق ودرویداد ناخوشایندی را به حساب 

منتقدین نگذارند.

نگاهی گذرا به آخرین سخنان »سرمربی تیم ملی والیبال ایران«:

آلکنو: زیر بار فشار هیچ کس قرار ندارم!

توپ و تور

تحلیلی از صحبت های آقای سرمربی:
خالی از حقیقت نیست که ولادیمیرآلکنو که دارای سوابق درخشانی در کار مربیگری است و 

تجربه المپیکی دارد و با تیم روسیه هم قهرمان المپیک شده در مورد دعوت فرهاد قائمی 
غافلگیر بی تدبیری سرپرست تیم ملی و دیگر عوامل دست اندر کار شده و برای حفظ اعتبار خود 
حاضر نشده ریسک کند و بازیکنی را که در تمرینات و رقابت های لیگ ملت ها حضور نداشته 

را با خود به بازی های المپیک ببرد! باید واقعیت ها را باور کنیم و در قضاوت عدالت را مد 
نظر داشته باشیم و به ناحق تصمیم اصولی سرمربی تیم ملی را مورد انتقاد قرار ندهیم.

اسطوره تنیس جهان در المپیک شرکت نمی کند
راجر فدرر اسطوره سوئیسی تنیس جهان اعلام کرد در مسابقات المپیک  توکیو شرکت نخواهد 
کرد. فدرر دارنده ۲۰ عنوان قهرمانی رقابت های گرند اسلم تنیس است، پیش از این نیز تنیسورهای 
شاخصی همچون رافائل نادال، سرنا ویلیامز، سیمونا هالپ، دومینیک تیم، روبرتو باتیستا آگوت، دنیس 

شاپووالوف و »کسپر رود« از مسابقات المپیک توکیو انصراف داده بودند.

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

یکی از اصلی ترین موضوعاتی که تیم ملی بسکتبال را 
در آستانه المپیک تهدید می کند جو ناآرام این رشته در 
روزهای اخیر است که باید دید فدراسیون چه برنامه ای برای 

کنترل این شرایط دارد.
کمتر از دو هفته تا شروع بازی های المپیک زمان باقی 
است و تیم ملی ایران درحالی خود را برای این رقابت ها 
آماده می کند که خبرهای خوبی از اردوی تیم ملی به گوش 
نمی رسد. حواشی که تمامی ندارد و مسلما به نفع تیم 

ملی نیست.
اگر بخواهیم زمان شدت گرفتن حواشی در تیم ملی بسکتبال 
را روز بازگشت ملی پوشان از ژاپن به کشور در نظر بگیریم، تا 

به امروز هیچ اقدامی از سوی فدراسیون و خصوصا رئیس 
فدراسیون برای جمع کردن این حواشی صورت نگرفته و 
رئیس فدراسیون هم با بی اعتنایی به این موضوعات برای 

سفری خارجی با تیم جوانان عازم لتونی شد.
اکنون که حدودا یک هفته از آغاز مجدد تمرینات تیم ملی 
در سالن آزادی می گذرد، هواداران بسکتبال بار دیگر شاهد 
بروز حواشی اینبار به دلیل انتقاد ملی پوشان از شرایط سالن 
آزادی هستند که هیچ یک از مسئولان فدراسیون هم درباره 

این اتفاق صحبتی انجام نداده اند.
طبق گفته کارشناسان همبستگی و آرامش از ابتدایی و 
اصلی ترین نکاتی است که هر تیم ملی باید در آستانه 

المپیک از آن بهره مند شود، اما به نظر می رسد در این دوره، 
»آرامش« تنها حلقه مفقوده بسکتبال ایران در آستانه اعزام 

به توکیو است.
با توجه به نتایج تیم ملی در بازی های تدارکاتی و طبقه 
گفته کارشناسان، بلندقامتان ایران از نظر فنی هم شرایط 
چندان ایده آلی در این روزها ندارند و باید در نظر گرفت که 
برطرف ساختن ضعف های فنی، نیاز به کار در جوی آرام 
دارد. اکنون که رئیس فدراسیون بسکتبال پس از سفری 
حدودا دو هفته ای به ایران بازگشته است،  باید دید که چه 
تدبیری برای برگرداندن آرامش به اردوی تیم ملی خواهد 

اندیشید؟

اعتراض به وضعیت سالن تمرین تیم ملی؛

آرامش، حلقه مفقوده تیم ملی بسکتبال در آستانه المپیک!

درحاشیه
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است  پُرغصه ای  قصه  البرز،  استان  و  گل ریحان  داستانِ 
وفور  به  هوادار،  دنیای  نشریه  در  همکارانمان  و  ما  که 
به آن پرداختیم و به حق راوی خوبی برای این نمایش 
مفتضحانه آقایان بودیم، این طنزِ تلخ از آنجایی آغاز شد 
که در فصل گذشته، نماینده استان البرز در لیگ آزادگان 
به رکورد بیش از بیست بازی بدون شکست رسید و در 
آستانه صعودی تاریخی به لیگ برتر قرار داشت، اما به 
مدیران  ظاهر  به  نشدنی  تمام  سوءمدیریت های  لطفِ 
این تیم، حالا نماینده استان البرز با رکورد اعجاب انگیزِ 
۲۳ شکست در ۳۳ مسابقه با دریافت بیش از ۷۰ گل، 
سقوطی تحقیرآمیز به لیگِ دسته دوم داشته باشد، گرچه 
این وضع شلم  با  آن چیزی که عیان است؛ گل ریحان 
شوربای مدیریتی، در آستانه انحلال قرار گرفته است و 
این فاجعه بیش از اینها، برای فوتبال استان البرز عواقب 

خواهد داشت.

اپیزود اول: از قول قهرمانی تا سقوطی مفتضحانه!

در ابتدای فصل جاری، در برنامه ای تلویزیونی، در شبکه 
به  ادامه  )در  مدیرعامل  اصطلاح  به  آقای  البرز،  استانی 
مقوله مدیرعامل بودن یا نبودن ایشان خواهیم پرداخت!!!( 
با اعتمادِ به نفسی مثال زدنی، با همان گویشِ خاصی 
که روزانه به تحلیل مسائل غرب وحشی می پردازد، بدون 
آنکه به طنزِ موجود در جمله توجه کند و گلِ تبسم بر 
لب هایشان جوانه زند، به مردم شریف البرز، قولِ صعودی 
مقتدرانه به لیگ برتر داد، جالب است بدانید، از همان قولِ 
معروفشان تا به امروز، تیم گل ریحان به لطفِ جنابشان 
علی رغم هزاران حاشیه و معضلات ریز و درشت، هشت 
سرمربیِ مختلف را روی نیمکتِ خود دیده و حالا با آمارِ 
فاجعه بارِ فوق، همان طور که آقای مدیرعامل نفرموده بودند، 
مقتدرانه راهی لیگِ دسته دوم شده است و طوری در قعر 

جدول جاخشک کرده، که گویی می خواهد به نفت برسد!

اپیزود دوم: بالاخره مدیرعامل هستی یا نیستی!؟

طبق گفت وگویی که در روز گذشته در رادیو البرز میان 
از  منصوب شده  و مدیرِ  اسمی  آقای مدیرعامل  همین 
سوی اداره کل ورزش و جوانان استان )یا مورد تفاهم قرار 
گرفته(، شکل گرفت، با استناد به گفته جنابشان، هنوز هم 
پس از گذشت این همه مدت، سمت مدیرعاملی ایشان 
روزنامه رسمی کشور ثبت نشده است، حالا پرسش  در 
می شود  چطور  شرکت ها،  ثبت  قوانین  طبق  اینجاست، 

فردی که نامش حتی در روزنامه رسمی 
ثبت نشده است، دو سال است 

ادعای  باشگاه  این  در 
دارد  مدیرعاملی 

فعالیت  و 
می کند؟ 

با  اصلا 
مجوزی  چه 

ی  لیت ها فعا
مربوط به تیمداری 

به این فرد سپرده شده 
مدیره ای  هیات  این  است؟ 

که با آب و تاب از آن ها نام می برید، 
کجای این کره خاکی حضور دارند که تا به حال 

رویت نشده اند؟ اصلا هیات مدیره مدیرعامل را مشخص 
کند، مگر مدیرعامل بدون ثبت قانونی در روزنامه رسمی 
و تائید فرد، مجوز فعالیت دارد؟ چگونه در این مدت، دو 
سال پست مدیرعاملی را غصب کردید؟ به اندازه تعداد 
گل های خورده تان در این فصل، حکم معاونت و مشاوره 

و... صادر کردید؟
مگر به همان هیات مدیره تان نامه نزدید و مبالغ پرداختی 
و هرچه خرج کرده و نکرده بودید را طلب نکردید؟ چطور 

بازهم به تیم برگشتید و ادعای مدیرعاملی دارید؟
البته ناگفته نماند، مدت زمان مدیدی است که بارها، ابهاماتِ 
گوشزد  البرز  استان  مسئولین  به  را  باشگاه  این  مالکیتی 
کردیم، اما متاسفانه هیچ گوشِ شنوایی وجود نداشت و 

هربار، متهم به زیاده خواهی، قلم فروشی و... شدیم.

اپیزود سوم: متولیان ورزش و فوتبال در 
استان کجایِ این داستان قرار 

دارند!؟

اینکه  از  پس  بالاخره 
سقوط  تقریبا 
به  گل ریحان 
دو  لیگ 

قطعی

بود،  شده   
مدیرعامل!!!!  آقای 
اداره  گرفت،  تصمیم 
و  ورزش  اداره  به  را  تیم 
جوانان واگذار کند، پس از جلساتِ 
چند به علاوه چند، آقایان تصمیم گرفتند اداره این 
باشگاه فلک زده را برعهده بگیرند، در این بین تفاهم نامه ای 
هم میان همان آقای مدیرعامل و شخصی به نام محمد 
زارع فومنی، امضا شد، تا اداره تیم برعهده ایشان قرار گیرد.
حالا پرسش اینجاست؛ فردی که در قانون مدیرعامل نیست 
چطور با فرد حقیقی دیگری تفاهم نامه امضا کرده و اداره 
تیم را بر عهده او گذاشته است؟ حالا اداره ورزش و جوانان 
چگونه با مصوبه کمیسیون ماده ۵ به تاریخ سوم خرداد 
۱۴۰۰، این تفاهم نامه را تائید کرده و در نامه ای به ریاست 
فدراسیون فوتبال و رئیس سازمان لیگ کشور بر صلاحیت 
قانونی این تفاهم نامه صحه گذاشته و رسما فردی با نام 

فومنی را به عنوان مدیرعامل انتخاب کرده است؟
چه کسی پاسخگوی این اتفاقات رخ داده در این مورد 
خواهد بود؟ حالا هم که طرفین این تفاهم نامه، بازی را 

به هم زدند و با یکدیگر به مشکل برخورده اند، نه این یکی 
طرف دوم را قبول دارد و نه آن یکی طرف اول این تفاهم 
نامه را واجد صلاحیت می خواند! در آنتن رسانه ملی هم 
که هرچه در مدیریت نداشتند در به کار بردن کلمات و 
الفاظ نامناسب به کار بردن و یکدیگر را مورد خطاب قرار 
دادند! حالا نقشِ اداره ورزش و جوانان استان البرز در این 
بین چیست؟ اصلا چرا با این همه حاشیه، همان ابتدا 
برعهده  را  تیم  اداره  طرفین،  از  هیچکدام  دخالت  بدون 
نگرفت تا این حجم از شائبه درخصوص تبانی و مسائل 

عجیب در اطراف تیم رخ ندهد؟
از یک مدتی، دیگر امیدی به  هیات فوتبال هم که پس 
گل ریحان نداشت و فقط هروقت هم خواست میان جگری 
کند، یک مربی البرزی برای کسبِ رزومه سر از گل ریحان 
درآورد، آخر نفهمیدیم مگر می شود همه، در فاجعه ای به نام 

گل ریحان مقصر باشند و هیات فوتبال نقصی نداشته باشد؟

اپیزود چهارم: پای آبروی استان در میان است!

روز دوشنبه ۲۸ تیر ماه، گل ریحان در هفته پایانی رقابت های 
لیگ آزادگان، میزبان تیم فجر شهید سپاسی شیراز در استادیوم 
انقلاب کرج خواهد بود، باتوجه به شرایط جدولی لیگ یک، این 
دیدار تاثیر بسیار مهمی در صعود سه تیم مدعی فجر، هوادار و 
بادران به لیگ برتر خواهد داشت، امیدواریم مسئولین ورزش و 
استان البرز در این یک هفته، مدارای آبروی استان البرز را کنند، 
اجازه ندهند در هفته پایانی شرافت جای خود را به رذالت بدهد 
و خدایی نکرده حقی ناحق شود، دیگر البرزی ها با این موضوع 

کنار نخواهند آمد و این بار با دفعات دیگر فرق دارد.

کلام پایانی:

اصل جذابیت فوتبال، بر مبنای بستر گسترده جغرافیایی آن 
است، در کشورمان هم باتوجه به همین موضوع، مبحث رگ 
و ریشه و اصالت در فوتبال ایران به وجود آمده است، تیم هایی 
اصیل و با قدمت، با پشتوانه هوادارانی پرشور، در فوتبال ایران 
جزو تیم های با رگ و ریشه محسوب شدند و در قلب مردم 
جاودان شدند، حتی اگر در سالیانی هم با مشکلات عدیده ای 
روبه رو بودند و اسب افتادند، اما از اصل نیافتادند و روی عقاید 
و آرمان های خود پایدار ماندند، مثل همین فجر شهید سپاسی 
شیراز با آن همه بزرگی در فوتبال ایران و معرفی دو جین ستاره 
روزگاری به لیگ یک سقوط کرد و حالا در آستانه بازگشت به 
لیگ برتر قرار گرفته است، یا نساجی مازندران، ۲۴ سال دوری 
از سطح اول فوتبال کشور، آن ها را از پای درنیاورد و حالا در 
لیگ برتر رویاهایشان را زندگی می کنند، بدون شک از این 
دست مثال ها برای فوتبال ایران بسیار زیاد است، اما ما هم در 
استان البرز باید دنبال ریشه باشیم، باید به اصلمان برگردیم، 
حتی اگر سایپا را هم بومی ندانیم، بهمن کرج را داشتیم، اما 
حالا حیف که فوتبال استان البرز با این همه سرمایه، به این 
روز افتاده است، بازهم می گوییم به دنبال ریشه در استان 

البرز باشید!
گل ریحان از اول هم از رگ و خون البرز نبود و در این استان 

ریشه نداشت، این موضوع حقیقتی تلخ است...

گل ریحان، پژمرده و ویران؛

سقوط »بی رگ و ریشه ها« در فوتبال البرز 

داستان جلد

محمدرضا ولی زاده

  دبیر تحریریه

در ابتدای فصل جاری، در برنامه ای تلویزیونی، در شبکه استانی البرز، آقای به اصطلاح مدیرعامل با اعتمادِ به نفسی مثال زدنی، 
با همان گویشِ خاصی که روزانه به تحلیل مسائل غرب وحشی می پردازد، بدون آنکه به طنزِ موجود در جمله توجه کند و گلِ تبسم بر 

لب هایشان جوانه زند، به مردم شریف البرز، قولِ صعودی مقتدرانه به لیگ برتر داد، جالب است بدانید، از همان قولِ معروفشان تا به امروز، 
تیم گل ریحان به لطفِ جنابشان علی رغم هزاران حاشیه و معضلات ریز و درشت، هشت سرمربیِ مختلف را روی نیمکتِ خود دیده و حالا با آمارِ 

فاجعه بارِ فوق، همان طور که آقای مدیرعامل نفرموده بودند، مقتدرانه راهی لیگِ دسته دوم شده است و طوری در قعر جدول جاخشک 
کرده، که گویی می خواهد به نفت برسد!


